

東華三院馬振玉紀念中學

活動通告 198/25-26

馬中薈萃才藝晚會

服務生及表演者安排

敬啟者：

本校將於七月三日(星期五)晚上舉行「馬中薈萃才藝晚會」，讓同學、老師、家長及各界人士進一步了解我校的發展及分享我們學習的成果。現誠邀 貴子弟擔任當晚活動之服務生及表演者，有關詳情臚列如下：

服務生及表演者安排

日期：	七月三日 (星期五)
活動時間：	下午 1:30 至晚上 8:30
地點：	本校
服務生姓名：	
班別：	
服務單位：	
備註：	所有服務生及表演者必須穿著 <u>整齊校服</u> ，並依時回校服務。

請於六月二十九日(星期一)或之前簽妥電子通告回條，以便統籌辦理。如有任何疑問，請致電 2443 9899 與李靜思老師聯絡。

此致
貴家長

東華三院馬振玉紀念中學校長



謹啟

(賴珮賢)

二零二六年六月二十五日

東華三院馬振玉紀念中學

班號：_____

活動通告 198/25-26

馬中薈萃才藝晚會

服務生及表演者安排

敬覆者：本人為 _____ 班學生 _____ 之家長，已知悉上述通告之內容，
並 * 同意 / 不同意敝子弟依時出席相關活動。

此覆
東華三院馬振玉紀念中學

家長簽署：_____

家長姓名：_____

家長聯絡電話：_____

二零二六年 月 日

* 請刪去不適用者

TWGHs C.Y. Ma Memorial College
Activity Circular 198/25-26
C.Y. Ma Talent Show
Notice for Student Helpers and Performers

25th June 2026

Dear Parents

In order to build closer bonds with other schools and the community, and to share the achievements and pleasurable learning experiences of our students, our school is going to organise the **C.Y. Ma Talent Show**. We would like to inform you that your child has been selected to be the helper and performers of the show and the details are as follows:

Notice for Student Helpers and Performers

Date	:	3 rd July 2026 (Friday)
Time	:	1:30pm – 8:30pm
Venue	:	School campus
Student name	:	Please refer to the Chinese version.
Class	:	
Service Unit	:	
Remarks	:	All student helpers and performers should wear school uniform and be punctual on the day.

Please return the signed e-reply slip by 29th June 2026 (Monday). Please feel free to contact Ms. Li Ching Sze on 2443 9899 if you have any questions.

Yours sincerely,



Lai Pui Yin Polly
Principal

Note: In case of any discrepancies between the Chinese and English versions of the above content, the Chinese version shall prevail.